
 

 

 
Latvijas Republika 

TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 

Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 
Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, e-pasts pasts@talsi.lv 

FINANŠU KOMITEJAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

2023.gada 21. jūnijā Nr. 6 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.02 

 

Sēdi vada: Eva Kārkliņa – pašvaldības domes priekšsēdētāja 

Sēdi protokolē: Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 13 Finanšu komitejas locekļi: 

Eva Kārkliņa 

Andis Astrātovs (pēc pārtraukuma plkst. 10.33 pievienojas plkst. 11.23) 

Antra Grūbe  

Juzefa Kļava 

Sandra Pētersone (pēc pārtraukuma plkst. 10.33 pievienojas plkst. 10.37; pēc pārtraukuma 

plkst. 15.06 pievienojas plkst. 15.17; aiziet plkst.15.58) 

Gundars Sebris  

Ainis Stūrmanis (iziet plkst. 10.04, pievienojas plkst. 10.14; iziet plkst. 11.11, pievienojas 

plkst. 11.14) 

Ilva Norenberga ( iziet plkst. 09.29, pievienojas plkst. 10.02; iziet plkst. 10.39, pievienojas 

plkst. 10.41; iziet plkst. 11.13, pievienojas plkst. 11.19; iziet plkst. 14.29, pēc pārtraukuma 

plkst.15.06, pievienojas plkst.15.28) 

Aldis Pinkens  

Dainis Karols (iziet plkst. 09.44, pievienojas plkst. 09.53; iziet plkst. 10.34, pievienojas 

plkst. 10.37; iziet plkst. 11.29 pievienojas plkst. 11.38; iziet plkst. 14.43 pievienojas 

plkst. 14.52)   

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 10.08, pievienojas pēc pārtraukuma  plkst. 10.33; iziet plkst. 15.28, 

pievienojas plkst. 15.36) 

Māris Rozenbergs  

Oļegs Solovjovs (pēc pārtraukuma plkst. 10.33 pievienojas plkst. 10.43; aiziet plkst. 14.04) 

 

Citi deputāti: 

Kalvis Kalniņš 

Almants Kalniņš 



 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ivars Haselnaums – izpilddirektors 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica - Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības daļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības daļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

Ilze Pirvite –  Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomikas daļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja  

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadību nodaļas vadītāja p.i 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadību nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājumu nodaļas ēku pārvaldības daļa vecākais 

apsaimniekošanas speciālists dzīvojamo telpu jautājumos  

Andris Krišjānis – Kultūras un sporta attīstības nodaļas sporta daļas ēku un apsaimniekojamās 

teritorijas pārzinis 

Aivars Pekmans – Kultūras un sporta attīstības nodaļas sporta daļas sporta daļas vadītājs un 

atbildīgais par sporta zāļu pieejamību un telpu nomu 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks  

Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Dzintra Kudiķe-Vizbele – Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes “Ķipars” vadītāja 

Kārlis Volanskis – Pansionāta “Lauciene” direktors 

Kaspars Sakniņs – Talsu novada sporta skolas vadītājs 

Kristīne Voldemāre – Licencēšanas komisijas priekšsēdētāja 

Egils Bariss – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis 

Valdis Bārda – SIA”Rojas DzKU” valdes loceklis 

 

Informē, ka tiek veikts audioieraksts un brīdina par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa informē par darba kārtību.  

 

 



 

 

Darba kārtība  
Priekšlikumi par darba kārtības jautājumiem. 

 

Lemjošā daļa 

1. Par neapbūvēta zemesgabala Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nomas maksas 

noteikšanu un iznomāšanu. 

2. Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām. 

3. Par galvojumu SIA “Talsu namsaimnieks” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda 

projekta Nr. 4.3.1.0/22/A/054 “Energoefektivitātes paaugstināšana pansionāta 

“Lauciene” katlu mājā” īstenošanai. 

4. Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu. 

5. Par saistošajiem noteikumiem “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni” 

6. Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem. 

7. Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

8. Par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku 

restaurācijas un konservācijas projekta līdzfinansēšanu. 

9. Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” izstrādei. 

10. Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada transporta attīstības plāns” izstrādei. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par Talsu 

novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās”. 

12. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30.septembra lēmumā Nr.221 “Par Talsu 

novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”. 

13. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu 

novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu”. 

14. Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS”. 

15. Par pašvaldības dalību biedrībā “Sporta un atpūtas biedrība “USMA””. 

16. Par pašvaldības dalību biedrībā “Pedvāle”. 

17. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”. 

18. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija”. 

19. Par pašvaldības dalību biedrībā “Kurzemes tūrisma asociācija”. 

20. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu hokeja klubs”. 

21. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Biatlona Federācija”. 

22. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija”. 

23. Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS VOLEJBOLA FEDERĀCIJA”. 

24. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu partnerība”. 

25. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Futbola federācija”. 

26. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Kanoe Federācija”. 

27. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas savienība”. 

28. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 

29. Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS HOKEJA FEDERĀCIJA”. 

30. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Florbola savienība”. 



 

 

31. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs”. 

32. Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība”. 

33. Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS””. 

34. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”. 

35. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība”. 

36. Par pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija”. 

37. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu Komersantu Klubs”. 

38. Par saistošajiem noteikumiem “Par ielu tirdzniecības kārtību un pašvaldības nodevām par 

tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības teritorijā”. 

39. Par Talsu novada domes 2023.gada 30.marta lēmuma Nr.144 “Par kustamās mantas – 

transportlīdzekļa Chevrolet Aveo, valsts reģistrācijas numurs FS 3472, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

40. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 15, Andreja Pumpura ielā 9, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

41. Par telpas Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un adresi 

“Zvirgzdu pansija”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā Biedrībai “SILTI”. 

42. Par nekustamā īpašuma “Damblūši”, Kaltene, Rojas pagastā, Talsu novadā, zemes 

vienības daļas pieņemšanu dāvinājumā. 

43. Par de minimis atbalsta piešķiršanu Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Dundagas 

veselības centrs”. 

 Informatīvā daļa 

44. Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību un SIA “Talsu Bio – Enerģija” 1997.gada 

1.jūlijā noslēgtajā pārjaunojuma līgumā, būves ar kadastra apzīmējumu 88010050008015 

un kustamās mantas (mazuta saimniecības) nodošana atsavināšanai. 

 

 

Priekšlikumi par darba kārtības priekšlikumu 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens darba kārtības priekšlikums: “Izslēgt no 

darba kārtības jautājumu Nr.19 “Par pašvaldības dalību biedrībā “Kurzemes tūrisma 

asociācija””. 

D. Karols jautā, vai Talsu novads nav saistību pārņēmējs? 

A. Šturms skaidro, saņemta informācija no biedrības. Biedrība apliecinājusi, ka Talsu 

novada pašvaldība nav biedrības “Kurzemes tūrisma asociācija”” biedrs.  

A. Pinkens lūdz līdz domes sēdei noskaidrot jautājumu.  

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par darba kārtību. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

11 (Antra Grūbe Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  13 (Andis Astrātovs) 



 

 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Darba kārtība 

Lemjošā daļa 

1. Par neapbūvēta zemesgabala Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nomas maksas 

noteikšanu un iznomāšanu. 

2. Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām. 

3. Par galvojumu SIA “Talsu namsaimnieks” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda 

projekta Nr. 4.3.1.0/22/A/054 “Energoefektivitātes paaugstināšana pansionāta 

“Lauciene” katlu mājā” īstenošanai. 

4. Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu. 

5. Par saistošajiem noteikumiem “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma 

slieksni”. 

6. Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem. 

7. Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

8. Par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku 

restaurācijas un konservācijas projekta līdzfinansēšanu. 

9. Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” izstrādei. 

10. Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada transporta attīstības plāns” izstrādei. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par Talsu 

novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās”. 

12. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30.septembra lēmumā Nr.221 “Par Talsu 

novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”. 

13. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu 

novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu”. 

14. Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS”. 

15. Par pašvaldības dalību biedrībā “Sporta un atpūtas biedrība “USMA””. 

16. Par pašvaldības dalību biedrībā “Pedvāle”. 

17. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”. 

18. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija”. 

19. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu hokeja klubs”. 

20. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Biatlona Federācija”. 

21. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija”. 

22. Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS VOLEJBOLA FEDERĀCIJA”. 

23. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu partnerība”. 

24. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Futbola federācija”. 

25. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Kanoe Federācija”. 

26. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas savienība”. 

27. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 

28. Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS HOKEJA FEDERĀCIJA”. 



 

 

29. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Florbola savienība”. 

30. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs”. 

31. Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība”. 

32. Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS””. 

33. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”. 

34. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība”. 

35. Par pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija”. 

36. Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu Komersantu Klubs”. 

37. Par saistošajiem noteikumiem “Par ielu tirdzniecības kārtību un pašvaldības nodevām par 

tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības teritorijā”. 

38. Par Talsu novada domes 2023.gada 30.marta lēmuma Nr.144 “Par kustamās mantas – 

transportlīdzekļa Chevrolet Aveo, valsts reģistrācijas numurs FS 3472, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

39. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 15, Andreja Pumpura ielā 9, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

40. Par telpas Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un adresi 

“Zvirgzdu pansija”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā Biedrībai “SILTI”. 

41. Par nekustamā īpašuma “Damblūši”, Kaltene, Rojas pagastā, Talsu novadā, zemes 

vienības daļas pieņemšanu dāvinājumā. 

42. Par de minimis atbalsta piešķiršanu Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Dundagas 

veselības centrs”. 

 Informatīvā daļa 

43. Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību un SIA “Talsu Bio – Enerģija” 1997.gada 

1.jūlijā noslēgtajā pārjaunojuma līgumā, būves ar kadastra apzīmējumu 88010050008015 

un kustamās mantas (mazuta saimniecības) nodošana atsavināšanai. 

  

1.§ 

Par neapbūvēta zemesgabala Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nomas maksas 

noteikšanu un iznomāšanu 

E. Kārkliņa, I. Jansone, L. Pīlēģis, A. Astrātovs 

 

Ziņo I. Jansone, saņemts Lietuvā reģistrēta uzņēmuma iesniegums par Ezera ielu 4, 

Talsos. Komersants vēlas rīkot pasākumus ģimenei. Adresē izvietos atrakciju parku. 

Nekustamā īpašuma kadastrālā vērtība ir augstāka nekā paredzēts gadījumos, kad lēmumu 

pieņem pašvaldības izpilddirektors.  Sagatavots lēmumprojekts laika posmā no 29. jūnija līdz 

2. jūlijam 2023. gadā iznomāt zemes gabala daļu Ezera ielā 4.  

L. Pīlēģis jautā, vai līgumā iekļauta drošības nauda? 

I. Jansone atbild, ka līgumā iekļauta drošības nauda. Drošības nauda 300 EUR. 

A. Astrātovs jautā vai zemesgabals nepārklājas ar iepriekš iznomāto zemes gabalu? 

Vai elektrības jauda abiem komersantiem būs pietiekoša? 

I. Jansone atbild, ka datumi pārklājas, bet nepārklājās teritorija. Tika vērtēts lai 

nepārklātos teritorija un uzņēmēji viens otram netraucētu. Par elektrības jaudām neesam 

vērtējuši. Komersanti lieto savu ģeneratorus. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 



 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  1 (Sandra Pētersone) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par neapbūvēta zemesgabala Ezera ielā 4, Talsos, 

Talsu novadā, nomas maksas noteikšanu un iznomāšanu”. 

 

2.§ 

Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu 

novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām. 

E. Kārkliņa, K. Volanskis, D. Karols, J. Kļava, O. Solovjovs, A. Astrātovs, S. Pētersone, 

A. Pinkens 

 

Ziņo K. Volanskis, sagatavots lēmuma projekts “Par finansējuma nodrošināšanu 

projektam “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts 

“Lauciene” ēkām”. Nosacījumi nosaka, ka CFLA fonds dod   projekta finansējumu 60 

procentus avansā. Par atlikušajiem 40% projekts ir jārealizē projekts. Pēc projekta realizācijas 

nauda pašvaldībai tiek atgriezta. Iesniedzot  dokumentus nepieciešama pašvaldības garantija ka 

nodrošinās 40 procentus lai projektu varētu realizēt. 

D. Karols lūdz, lai pastāsta par projektu sīkāk. 

K. Volanskis skaidro, ka tehniskais projekts tiek izstrādāts par attiecīgiem finanšu 

līdzekļiem. Pansionātā ”Lauciene”  būs iespējams nosiltināt visu bēniņu stāvu, nomainīt jumtu, 

nomainīt visus logus, durvis un siltināt dzīvojamo korpusu ārsienas. Uz doto brīdi tehniskais 

projekts ir iesniegts saskaņojumā būvvaldē.  

J. Kļava jautā par būvniecības dokumentāciju? Būvprojekts tādā stadijā lai saņemtu 

akceptu par projektēšanas nosacījumu izpildi, vai tikai būvniecības iecere?  

K. Volanskis atbild, ka sadarbība ar uzņēmumu, kura veic projektēšanu ir ļoti smaga. 

Tehniskā dokumentācija ir iesniegta būvvaldē un sazinoties ar būvvaldes speciālistiem ir gatavi 

akceptēt iesniegtos dokumentus. Tehniskais projekts ir gatavs. 

J. Kļava jautā, vai šajā summā orientējoši iekļausies? Akcepts būs par būvniecības 

projektēšanas nosacījumu izpildi vai par tikai par būvniecības ieceri. 

K. Volanskis skaidro projektā paredzētos darbus. Skaidro, ka provizoriski šajās 

summā iekļausies. Dokumentācija šobrīd ir izstrādāta un iesniegta būvvaldē. 

O. Solovjovs jautā vai veicot nepieciešamos  darbus pietiek ar dabīgo ventilāciju? Vai 

par ventilēšanas sistēmām netika domāts? 

K. Volanskis skaidro kā tiks veikta siltināšana. Protams, ka varētu domāt par 

ventilācijas sistēmām, bet finansējums ir tik, cik ir pieejams un vadījāmies tā, lai iegūtu 

maksimālo rezultātu par esošo finansējumu. 

D. Karols līdz kuram datumam plānots saņemt atbildi? Vai varēs iesniegt rīt?   

K. Volanskis apliecina, ka varēs iesniegt. 

A. Astrātovs jautā vai kāds no pašvaldības speciālistiem ir kontrolējis būvprojekta 

kvalitāti. Kas raksta projekta pieteikumu? Vai būtu iespējams atsūtīt deputātiem projekta 

iesnieguma kopiju? 

K. Volanskis skaidro ka būvvaldes speciālisti ļoti skrupulozi izskata lietu. Apliecina, 

ka  projekts būs gatavs iesniegšanai tiks nosūtīts deputātiem.  



 

 

S. Pētersone, jautā vai ņemot vērā šos risinājumus, kādi paredzēti projektā tiks 

sasniegts projekta mērķis?  

K. Volanskis skaidro, ka energosistēmas izstrādātāji paredzējuši, ieviešot pasākumu  

kopumu efekts tiks iegūts. Līdz ar to rēķinājām, kurus pasākumus varam ieviest par attiecīgo 

finansējumu. 

A. Pinkens lūdz izskaidrot summas atšifrējumu. 

K. Volanskis skaidro finansējumu. 

O. Solovjovs jautā  vai ir simtprocentīga pārliecība, ka gala tāmes būs divu miljonu 

apmērā? 

K. Volanskis skaidro situāciju. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

13 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par finansējuma nodrošināšanu projektam 

“Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības 

iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām”. 

 

3.§ 

Par galvojumu SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” aizņēmumam Eiropas Savienības 

fonda projekta Nr. 4.3.1.0/22/A/054 “Energoefektivitātes paaugstināšana pansionāta 

“Lauciene” katlu mājā” īstenošanai 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, A. Pinkens 

 

Ziņo D. Slavinska, pagājušajā mēnesī tika pieņemts lēmums par galvojumu 

SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” aizņēmumam Eiropas Savienības projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana Pansionāts “Lauciene” katlumājas īstenošanai”. Tika 

atbalstīts galvojuma sniegšana aizņēmumam 327000 EUR apmērā projekta realizācijai. Pēc 

lēmuma pieņemšanas SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” saņēma uzņēmuma, kuram tika 

piešķirts līgumu slēgšanas tiesības slēgt līgumu, atteikumu. Uzņēmums pamato ar nespēju 

nodrošināt visas tehniskās prasības atbilstoši nolikuma prasībām. Kapitālsabiedrības iepirkumu 

komisija atkārtoti vērtējusi piedāvājumus un līgumu slēgšanas tiesības piešķīrusi otram 

pretendentam par cenu 624265 EUR.  Līdz ar to projekta kopējā summa ir lielāka nekā sākotnēji 

plānotās projekta kopējās izmaksas. Finansējums par kuru nepieciešams galvojums sastāda 

390058 EUR. Lūdzu atcelt Talsu novada pašvaldības 2023. gada 25. maija lēmuma un sniegt 

galvojumu SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” aizņēmumam Valsts kasē par summu 390058 

EUR.  

A. Pinkens jautā kāpēc bezatlīdzības lietošanā nodoto mantu nenododam 

kapitālsabiedrībai tāpat kā SIA “Rojas DzKU” gadījumā. 

D. Slavinska atbild, ka jaunā katlumāja būs SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 

īpašums. 

 

Plkst. 09.29 iziet I. Norenberga 

 



 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

13 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas’ -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par galvojumu SIA “Talsu namsaimnieks” 

aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta 

Nr. 4.3.1.0/22/A/054 “Energoefektivitātes paaugstināšana 

pansionāta “Lauciene” katlu mājā” īstenošanai”. 

 

4.§ 

Par SIA "Rojas DzKU" pamatkapitāla palielināšanu 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, D. Karols 

 

Ziņo D. Slavinska, sagatavots lēmumprojekts par SIA ”Rojas DzKU” pamatkapitāla 

palielināšanu. Pašvaldība noslēgusi ar SIA “Rojas DzKU” līgumu par sabiedrisko 

siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Rojas pagastā un nodevusi Rudes katlumāju 

bezatlīdzības lietošanā. Lai sabiedrību racionālāk nodrošinātu siltumapgādes pakalpojumu 

sniegšanu rosināts nodot šo katlu māju kapitālsabiedrībai ieguldīt pamatkapitālā. Ņemot vērā, 

ka katlumājā esošais apkures katls un siltumtrase jau ir SIA “Rojas DzKU”  īpašums. Nākotnē, 

domājot par Eiropas Savienības fonda projekta īstenošanu, tas būtu ieguvums 

kapitālsabiedrībai, kā arī celtos uzņēmumu kopējā vērtība. SIA “Rojas DzKU” valdes loceklim 

jāsasauc dalībnieku sapulce, lai pieņemtu par pamatkapitāla izmaiņām saistītos lēmumus.  

D. Karols jautā kādā laika posmā jāveic normatīvajos aktos noteiktās darbības 

pamatkapitāla palielināšanai? 

D. Slavinska skaidro normatīvos aktu noteikumus. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla 

palielināšanu”. 

 

5.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma 

slieksni” 

E. Kārkliņa, D. Zeļģe, A. Astrātovs 

 



 

 

Ziņo D. Zeļģe, sagatavots lēmumprojekts “Par saistošajiem noteikumiem “Par 

maznodrošinātās mājsaimniecības ienākumu slieksni”. Noteikumi nosaka maznodrošinātās 

mājsaimniecības ienākumu slieksni pirmajai un vienīgajai personai un pārējām personām 

mājsaimniecībā. 2023. gada 1. jūlijā stājas spēkā grozījumi Sociālo palīdzības un sociālo 

pakalpojumu likumā, nosakot mazāku maznodrošinātās mājsaimniecības ienākumu slieksni 

procentuāli no Centrālās statistikas pārvaldes tīmekļa vietnē publicētās minimālo ienākumu 

mediānas uz vienu ekvivalento patērētāju mēnesī. Sagatavotas izmaiņas saistošajos 

noteikumos.  

A. Astrātovs jautā, kāda ietekme uz budžetu, jo palielinās summa?  

D. Zeļģe skaidro palielinājumu. Pieaugums ir minimāls. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par saistošajiem noteikumiem “Par 

maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni””. 

 

6.§ 

Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 „Par Talsu 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem 

E. Kārkliņa, A. Veckāgane, I. Pirvite, A. Astrātovs, D. Karols, J. Kļava, A. Pinkens 

 

Ziņo A. Veckāgane, sagatavots lēmumprojekts “Par Talsu novada domes 2023.gada 

24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 “Par Talsu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” 

grozījumiem. 

S. Pētersone lūdz sniegt informāciju detalizēti un strukturēti. Par ieņēmumiem lielākās 

pozīcijas un par izdevumiem detalizēti. 

I. Pirvite skaidro ieņēmumu sadaļu pa pozīcijām. 

 

Plkst. 09.44 iziet D. Karols 

 

A. Veckāgane skaidro izdevumu sadaļu pa pozīcijām. 

 

Plkst. 09.53 pievienojas D. Karols 

Plkst. 10.02 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 10.04 iziet A. Stūrmanis 

 

A. Astrātovs lūdz skaidrot tāmes 01 sadaļu. 

A. Veckāgane skaidro budžetu sadaļas. 

D. Karols jautā kādas summas tiek novirzītas pasākumu finansējumiem un no kādas 

sadaļas tie tiek finansēti? 

A. Veckāgane skaidro budžetu sadaļas par pasākumiem un to finansējumu. 

A. Astrātovs lūgums līdz domes sēdei  tāmes 04 sadaļu atsūtīt deputātiem iepazīties. 

Skaidrojumu par piekto sadaļu.  



 

 

J. Kļava jautā kāpēc būvprojekta izstrādes  tāmēs ir tik liels samazinājums? 

A. Veckāgane skaidro būvprojekta samazinājumu. 

 

Plkst. 10.14 pievienojas A. Stūrmanis 

J. Kļava jautā vai ir paredzēts finansējums Talsu Katoļu baznīcai  par ugunsdzēsības 

rezervuāru bedres sakārtošanu, aptuvenā tāme darbu veikšanai? 

A. Pinkens skaidro, par darbu veikšanu. Apsola, ka tiks meklēts risinājums. 

A. Veckāgane paskaidro, ka jautājums tiks noskaidrots.  

A. Astrātovs lūdz skaidrot rīkojuma summu  par 7000 EUR. 

A. Veckāgane paskaidro, ka līdz domes sēdei papildinās lēmumprojektu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Sandra Pētersone) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra 

saistošo noteikumu Nr.5 “Par Talsu novada pašvaldības 

2023.gada budžetu” grozījumiem” ar labojumiem. 

 

7.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, L. Skadiņa 

 

Ziņo L. Skadiņa, sagatavots lēmumprojekts par pašvaldības publiskā pārskata 

apstiprināšanu. Lūdzu atbalstīt publiskā pārskata apstiprināšanu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

13 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada 

publiskā pārskata apstiprināšanu”. 

 

8.§ 

Par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku 

restaurācijas un konservācijas projekta līdzfinansēšanu 

E. Kārkliņa, L. Skadiņa, J. Kļava 

 

Plkst. 10.22 tiek izsludināts sēdes pārtraukums līdz  plkst. 10.32 



 

 

Sēde turpinās plkst. 10.33 

 

Ziņo L. Skadiņa, sagatavots lēmumprojekts “Par valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijas un konservācijas projekta 

līdzfinansēšanu”. 2023. gada 3. aprīlī tika izsludināts projektu konkurss par pašvaldības 

līdzfinansējuma valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa teritorijas esošo vēsturisko ēku 

restaurācijai un konservācijai Talsu novadā. Pieteikumus varēja iesniegt līdz 2023. gada 

30. aprīlim. Tika iesniegts viens projekta pieteikums. Daudzdzīvokļu ēkas daļai fasādes 

atjaunošanai Lielā ielā 33. Projektā paredzēts ielas puses logu nomaiņu un ezermalas puses 

durvju nomaiņu. Projekta kopējās izmaksas ir 10000 EUR ar PVN, vērtēšanas komisija pieņēma 

lēmumu atbalstīt iesniegto projektu un piešķirt līdzfinansējumu. 

 

Plkst. 10.34 iziet D. Karols 

Plkst. 10.37 pievienojas D. Karols 

Plkst. 10.37 pievienojas S. Pētersone 

 

J. Kļava iesaka labojumus lēmumprojektā. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas”  -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļu 

teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijas un konservācijas 

projekta līdzfinansēšanu” ar labojumiem. 

 

9.§ 

Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” 

izstrādei 

E. Kārkliņa, L. Laicāns 

 

Ziņo L. Laicāns lēmumprojektā “Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada 

piekrastes attīstības plāns” izstrādei” noteikts, ka tematiskā plānojuma izstrādei tiks piesaistīts 

ārpakalpojuma sniedzējs.  Tika noslēgts līgums par pakalpojuma sniegšanu, izsludināts 

iepirkums. Iepirkumam nepieteicās neviens pretendents līdz ar to tika piemērota sarunu 

procedūra. Uzrunājam četrus pretendentus un saņēmām divus piedāvājumus. 

D. Karols jautā, kas atbildīgs par tematisko plānojuma izstrādi? 

L. Laicāns  skaidro atbildīgās personas. 

 

Plkst. 10.39 iziet I. Norenberga 

Plkst. 10.41 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 10.43 pievienojas O. Solovjovs 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 



 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu 

novada piekrastes attīstības plāns” izstrādei”. 

 

10.§ 

Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu novada transporta attīstības plāns” 

izstrādei 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, D. Karols, J. Kļava, L. Skadiņa 

 

Ziņo L. Laicāns sagatavots lēmumprojekts  “Par  finansējumu tematiskā plānojuma 

“Talsu novada transporta attīstības plāns” izstrādes” uzsākšanu. Lēmumprojekts paredz, ka tiks 

piesaistīts ārpakalpojuma sniedzējs darba veikšanai. Noslēgts līgums par pakalpojuma 

sniegšanu. Izsludinājām iepirkumu kurā nepieteicās  neviens pretendents, tad tik piemērota 

sarunu procedūra.  Uzrunājām trīs pretendentus un saņēmām divus piedāvājumus.  Izvērtēts 

saimnieciski izdevīgākais piedāvājums.  

D. Karols jautā kas “Talsu novada transporta attīstības plāns” izstrādē ir atbildīgā 

persona par plāna izstrādi?  

L. Laicāns skaidro par atbildīgajām personām un sola aizsūtīs lēmumu deputātiem 

iepazīties. 

J. Kļava jautā par finansējuma izlietojumu? 

L. Skadiņa skaidro finansējuma izlietojumu un atlikušo summu varēs izlietot ainavas 

plānojumam. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par finansējumu tematiskā plānojuma “Talsu 

novada transporta attīstības plāns” izstrādei”. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

11.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par Talsu 

novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās” 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

Ziņo A. Lorence, pašvaldībā saņemts Talsu novada domes deputāta Daiņa Karola 

iesniegums, kurā lūgts atbrīvot viņu no darba vairākās domes komisijās. Sagatavots 

lēmumprojekts lai izdarītu grozījumus. Pirmais grozījumu punkts paredz, ka turpmāk 

Veselības un sociālo jautājumu komitejā kā Talsu novada pašvaldības pārstāvis darbosies 

Kalvis Kalniņš. Lēmumprojekta otrajā punktā tiek izdarīts grozījums  Sociālo, izglītības 

kultūras un sporta komitejā.  

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 

26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par Talsu novada pašvaldības 

pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās””. 

 

12.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30.septembra lēmumā Nr.221 “Par 

Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju” 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

 

Ziņo A. Lorence, pašvaldībā saņemts Talsu novada domes deputāta Daiņa Karola 

iesniegums, sagatavots lēmuma projekts atbrīvot Daini Karolu no Talsu novada pašvaldības 

mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Savukārt 

ar Domes lēmuma projekta otro punktu nepieciešams noteikt jaunu komisijas locekli. Lūgums 

izteikt priekšlikumus. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 

30.septembra lēmumā Nr.221 “Par Talsu novada pašvaldības 

mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju””. 



 

 

13.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu 

novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu” 

E. Kārkliņa, A. Lorence, D. Karols 

 

Ziņo A. Lorence, sagatavots lēmumprojekts pamatojoties uz Daiņa Karola 

iesniegumu, lai atbrīvotu no Talsu novada pašvaldības konkursa “Izcilākie Talsu novada 

izglītojamie un pedagogi vispārējās, profesionālās ievirzes un interešu izglītības” komisijas 

priekšsēdētāja amata pienākumu pildīšanas. Lēmumprojektā jaunais komisijas priekšsēdētājs 

tiek iecelts Kalvis Kalniņš. 

D. Karols aicinu kolēģus atbalstīt minēto redakciju.  

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

 Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 

26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu novada Konkursa 

“Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas 

komisijas sastāvu””. 

 

14.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS” 

E. Kārkliņa, A. Šturms 

 

Ziņo A. Šturms, par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS”. Tiek paredzēts 

uzdot Centrālajai pārvaldei ne vēlāk kā līdz 2024. gada 30. jūnijam nodrošināt Talsu novada 

pašvaldības izstāšanos no biedrības. 

D. Karols jautā vai varētu skaidrot pamatojumu kādēļ izstājamies no biedrības 

“USMAS KRASTS”? 

E. Kārkliņa skaidro, ka pašreiz notiek  biedrību izvērtēšana, kad pašvaldībām jātiek 

skaidrībā, jāpieņem lēmums par dalību biedrībās.  

A. Šturms skaidro kritērijus, kuri pašvaldībām jāievēro.  

D. Karols jautā likums ir viens, bet vai nav arī labas pārvaldības prakse? Biedrības 

statūti nosaka, ka kopīgās intereses veidā biedrība tika veidota.  

Notiek diskusija starp D. Karolu un A. Šturmu. 

A. Pinkens skaidro pašvaldību likumu, kas precīzi regulē, kas pašvaldībām jādara 

saistībā ar biedrībām.  

I. Norenberga izsaka vērtējumu par biedrību “USMAS KRASTS”. Jautā par dalību 

biedrībā? 

A. Pinkens skaidro jautājumus par biedrībām, kurās Talsu novada pašvaldība ir biedrs. 

 

Plkst. 11.11 iziet A. Stūrmanis 



 

 

Plkst. 11.13 iziet I. Norenberga 

 

Notiek diskusija starp deputātiem par dalību biedrībā. 

 

Plkst. 11.14 pievienojas A. Stūrmanis 

Plkst. 11.19 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 11.23 pievienojas A. Astrātovs 

 

Eva Kārkliņa informē, ka ir iesniegts priekšlikums: Izteikt lēmumprojekta 1.punktu 

sekojošā redakcijā : 

- saglabāt Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS”, 

reģistrācijas numurs 40008071891. 

- izslēgt lēmumprojekta 2.punktu no lēmumprojekta. 

 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

S. Pētersone iesaka uz domes sēdi uzaicināt biedrības valdes locekli un izdiskutēt 

dalību biedrībā, jo tā bija sabiedrības virzīta vietējās attīstības iniciatīva. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs) 

“pret” -  
7(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“atturas” -  1 (Gundars Sebris) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  1 (Dainis Karols) 

“atturas” -  3 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS 

KRASTS””. 

 

Plkst. 11.29 iziet D. Karols 

 

15.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Sporta un atpūtas biedrība “USMA”” 

E. Kārkliņa, A. Šturms 

 

Ziņo A. Šturms par pašvaldības dalību biedrībā “Sporta un atpūtas biedrība “USMA””. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 



 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

"atturas" -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Sporta un 

atpūtas biedrība “USMA”””. 

 

16.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Pedvāle” 

E. Kārkliņa, A. Šturms 

 

Ziņo A. Šturms par pašvaldības dalību biedrībā “Pedvāle”. Saglabāt darbību biedrībā 

“Pedvāle”. 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Pedvāle””. 

 

17.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība” 

E. Kārkliņa, A. Šturms 

Ziņo A. Šturms par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”.  

Kritērijs par palikšanu biedrībā ir pašvaldību kopīgās intereses un kopīgās intereses ir biedru 

interešu salāgošana, kopīgošanu aizstāvība.  

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret”: -  nav 

“atturas” -  nav 



 

 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību 

savienība””. 

 

18.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija” 

E. Kārkliņa, A. Šturms, S. Pētersone 

 

Ziņo A. Šturms par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija”. 

S. Pētersone jautā vai ir bijusi diskusija ar pilīm un muižām?  

A. Pinkens skaidro, ka konsultācijas nav bijušas. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs) 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un 

muižu asociācija””. 

 

Plkst. 11.38 pievienojas D. Karols  

 

19.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu hokeja klubs” 

E. Kārkliņa, A. Šturms, D. Karols, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, L. Pīlēģis, 

G. Sebris, K. Sakniņš 

 

Ziņo A. Šturms par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu hokeja klubs”. 

D. Karols jautā vai notikušas pārrunas un izvērtējums kopā ar biedrību “Talsu 

hokeja klubs”? 

A. Pinkens skaidro, ka konsultācijas nav bijušas. 

S. Pētersone jautā  vai līdzdalība biedrībā nav svarīga? 

A. Pinkens skaidro situāciju par biedrībām un sadarbības formu. 

J. Kļava jautā par Talsu sporta skolu līdzfinansējumu, veikt pārrunas un izdiskutēt 

par dalību biedrībā. 

A. Pinkens skaidro, ka tiks izvērtēti līguma nosacījumi. 

L. Pīlēģis izsaka viedokli, ka galvenais mērķis ir būt par biedru kādā biedrībā, vai 

mērķis ir sadarbībā ar biedrību panākt kādu konkrētu mērķi. Mērķi var sasniegt un panākt arī 

bez dalības biedrībā. 

K. Sakniņš sniedz viedokli par sadarbības procesu. 

Notiek diskusija starp deputātiem. 

G. Sebris aicina biedrības “Talsu hokeja klubs” pārstāvim piedalīties domes sēdē. 

A. Šturms skaidro minētos kritērijus, un paskaidro ka ne tikai caur dalību biedrībā 

iespējams sasniegt mērķus.  

 



 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  1 (Juzefa Kļava) 

“atturas” -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu hokeja 

klubs””. 

 

20.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Biatlona Federācija” 

E. Kārkliņa, A. Šturms, D. Karols, S. Pētersone, I. Norenberga, A. Pinkens, 

A. Astrātovs, K. Sakniņš, L. Pīlēģis, O. Solovjovs, A. Pekmanis, A. Kalniņš 

 

S. Pētersone jautā K. Sakniņam kāds bija mērķis, kāpēc iestājāmies Biedrībā “Latvijas 

Biatlona Federācija”?  

K. Sakniņš skaidro, ka sportā ir sakārtots tā, ka lai izpildītu sporta mācību programmu 

jāpiedalās sacensībās. Sacensības organizē attiecīgā federācija. Dalībnieki ir federācijas biedri, 

ja nav biedrības biedri tad nevar piedalīties sacensībās kuras organizē federācija. Trenera 

resertifikācijai jāsaņem federācijas atzinums. Treneris saņem sertifikātu ik pēc pieciem gadiem. 

Federācija saviem biedriem organizē  treneru kursus par kuriem pārsvarā nav jāmaksā vai 

jāmaksā mazāka summa. 

E. Kārkliņa skaidro lēmumu pārskatīšanu par palikšanai biedrībās. 

D. Karols jautā kāpēc lēmumprojektu nevarēja iesniegt un izskatīt ātrāk? Vai ir veikts 

izvērtējums, kas parādās lēmumprojektā?  

A. Pinkens skaidro izvērtējumu pirms lēmumprojekta sastādīšanas. 

A. Šturms skaidro regulējums, ka biedrības un pašvaldības līdzšinējo sadarbību 

pārskatīs. 

 

Starp deputātiem notiek diskusija. 

 

I. Norenberga jautā kas notiek saistībām par realizētajiem projektiem ar Futbola 

federāciju? Vai šajā kontekstā pašvaldības saistības ir vērtētas?  Lūdz līdz domes sēdei precizēt 

šo jautājumu. 

E. Kārkliņa skaidro jautājumu par finansējumu ilgtermiņa saistībām, tās netika 

uzturētas. 

A. Astrātovs informē lūgums pēc notikušās konsultācijas ar būvvaldi par projektu 

plānu Pansionātam ”Lauciene”. Pansionātam ”Lauciene”  ir nosūtīti kontroles rezultāti  un 

lūgums pārtraukuma laikā izsūtīt deputātiem rezultātus. Atsūtīt deputātiem kontroles tāmi lai 

varētu ar rezultātiem iepazīties pirms lēmuma pieņemšanas. 

 

Tiek izsludināts sēdes pārtraukums plkst. 12.00 

Sēde turpinās plkst. 13.26 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: Izteikt lēmumprojektu 

sekojošā redakcijā: 

1.Saglabāt Talsu novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas badmintona 

federācija”, reģistrācijas numurs 40008023393. 



 

 

Svītrot - 2.Uzdot Talsu novada pašvaldības iestādei “Centrālā pārvalde” nekavējoties, 

bet ne vēlāk kā līdz  2023.  gada  30.  jūnijam, nodrošināt  Talsu  novada  pašvaldības izstāšanos  

no biedrības “Latvijas badmintona federācija”, reģistrācijas numurs 40008023393. 

 

D. Karols pamato priekšlikuma nepieciešamību. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

O. Solovjova viedoklis lai realizētu  sporta mācību programmu svarīgi ir būt biedrībās. 

Vai nebūtu pareizi, ka pilnvarojam Talsu sporta skolas pārstāvi šajās federācijās, kur ir 

nepieciešams līdzdarboties. Piedalīties federācijas organizēšanā, organizētos pasākumos, 

sacensībās un  tās nolikuma izstrādāšanā.  

E. Kārkliņa skaidro citu pašvaldību viedokli. 

L. Pīlēģis jautā, kā citas pašvaldības realizē piedalīšanos sacensībās?  

A. Kalniņš sniedz viedokli par biedrībām un pieņemto kārtību, kas attiecas uz 

federācijas darbību. 

A. Pekmanis paskaidro savu viedokli par dalību sporta biedrībās. Priekšlikums būtu  

sazināties ar Latvijas Sporta federācijas padomi un uzdot  precizējošus jautājumus  

O. Solovjovs izsaka viedokli par dalību sporta biedrībās. Iesaka nesteigties ar lēmuma 

pieņemšanu. 

Deputāti izsaka viedokli par dalību sporta biedrībās. 

K. Sakniņš jautā, kurš var dot rīcības plānu, lai sporta skola var darboties un piedalīties 

sacensībās? 

Starp deputātiem notiek diskusija. 

O. Solovjovs aicina apkopot informāciju par citām pašvaldībām un līdz domes sēdei 

veikt izvērtējumu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Biatlona Federācija””. 

 

21.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija” 

E. Kārkliņa, D. Karols, K. Sakniņš 

 



 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: 1.Saglabāt Talsu novada 

pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija”, reģistrācijas numurs 

40008023393. 

Svītrot - 2.Uzdot Talsu novada pašvaldības iestādei “Centrālā pārvalde” nekavējoties, 

bet ne vēlāk kā līdz  2023.  gada  30.  jūnijam, nodrošināt  Talsu  novada  pašvaldības izstāšanos  

no biedrības “Latvijas badmintona federācija”, reģistrācijas numurs 40008023393. 

Plkst. 14.04 aiziet O. Solovjovs 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

 

K. Sakniņš skaidro dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija”. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

badmintona federācija””. 

 

22.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS VOLEJBOLA FEDERĀCIJA” 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: 1.Saglabāt  Talsu  novada  

pašvaldības dalību biedrībā  “LATVIJAS  VOLEJBOLA FEDERĀCIJA”, reģistrācijas numurs 

40008023463. 

Dzēst - 2.Uzdot Talsu novada pašvaldības iestādei “Centrālā pārvalde” nekavējoties, 

bet ne vēlāk kā līdz  2023.  gada  30.  jūnijam, nodrošināt  Talsu  novada  pašvaldības izstāšanos  

no biedrības “LATVIJAS VOLEJBOLA FEDERĀCIJA”, reģistrācijas numurs 40008023463. 

 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 



 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS 

VOLEJBOLA FEDERĀCIJA””. 

 

23.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu partnerība” 

E. Kārkliņa, D. Karols, A.  Šturms 

 

D. Karols jautā kādēļ Talsu novada pašvaldība paliek biedrībā “Talsu partnerība” kā 

biedrs? Kādi argumenti? 

A. Šturms skaidro, ka biedrībā izvērtēts palikt ņemot vērā un izvērtējot likumā 

noteiktos kritērijus. 

  

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu 

partnerība””. 

 

24.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Futbola federācija” 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: 1.Saglabāt Talsu  novada  

pašvaldības dalību biedrībā  “Latvijas  Futbola  federācija”, reģistrācijas numurs 50008022101. 

Svītrot - 2.Uzdot Talsu novada pašvaldības iestādei “Centrālā pārvalde ”nekavējoties, 

bet ne vēlāk kā līdz  2023.  gada  30.  jūnijam, nodrošināt  Talsu  novada  pašvaldības izstāšanos  

no biedrības “Latvijas Futbola federācija”, reģistrācijas numurs 50008022101. 



 

 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  2 (Juzefa Kļava, Ilva Norenberga) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Futbola 

federācija””. 

 

25.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Kanoe Federācija” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Kanoe 

Federācija””. 

 

26.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas savienība” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 



 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas 

savienība”” 

 

27.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas”-  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Riteņbraukšanas federācija””. 

 

28.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS HOKEJA FEDERĀCIJA” 

E. Kārkliņa, D. Karols, S. Pētersone, A. Pinkens 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: saglabāt   Talsu   novada  

pašvaldības dalību biedrībā   “LATVIJAS   HOKEJA FEDERĀCIJA”, reģistrācijas numurs 

40008022294. 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

S. Pētersone aicina saglabāt dalību biedrībā   “LATVIJAS   HOKEJA FEDERĀCIJA”. 

A. Pinkens sniedz viedokli par dalību biedrībā   “LATVIJAS   HOKEJA 

FEDERĀCIJA”. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Sandra 

Pētersone, Andis Astrātovs) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 



 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “LATVIJAS 

HOKEJA FEDERĀCIJA””. 

 

29.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Florbola savienība” 

E. Kārkliņa, D. Karols, K. Sakniņš 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: Saglabāt Talsu  novada  

pašvaldības dalību biedrībā  “Latvijas  Florbola  savienība”, reģistrācijas numurs 

40008025888. 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

K. Sakniņš sniedz viedokli par lēmumu pieņemšanu kalendāra izstrādē. Lūgums 

izvērtēt visus riskus, kas varētu rasties izstājoties no biedrībām 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Gundars Sebris, Sandra Pētersone, 

Andis Astrātovs, Juzefa Kļava[balso paceļot roku]) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs Lauris Pīlēģis[balso paceļot roku]) 

“atturas” -  2 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris) 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Florbola savienība””. 

 

30.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs” 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: Saglabāt  Talsu  novada  

pašvaldības dalību biedrībā  “Latvijas  Pašvaldību mācību centrs”, reģistrācijas numurs 

40003121236. 



 

 

D. Karols skaidro priekšlikumu. 

 

Plkst. 14.29 iziet I. Norenberga 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

5 (Dainis Karols, Gundars Sebris, Sandra Pētersone, 

Andis Astrātovs, Juzefa Kļava) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs Lauris Pīlēģis[balso paceļot roku]) 

“atturas” -  2 (Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  3 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību mācību centrs””. 

 

31.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” 

E. Kārkliņa, D. Karols, S. Pētersone 

 

E. Kārkliņa informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums: Saglabāt  Talsu  novada  

pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības  centru apvienība”, reģistrācijas numurs 

40008237304. 

D. Karols jautā kādi galvenie argumenti, kāpēc vairs neturpinās pārstāvniecību 

biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība”?  

S. Pētersone jautā kāpēc šāds lēmums tika pieņemts? Biedrība tika veidota ar mērķi lai 

virzītu jautājumus kas skar tieši reģionālos attīstības centrus. Vai kaut kas ir mainījies, vai ir 

iespēja savādāk to darīt? 

E. Kārkliņa skaidro dalību  biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” un 

Kurzemes plānošanas reģionā.  

Notiek deputātu diskusija par dalību biedrībā. 

D. Karols aicina saglabāt dalību biedrībā “Reģionālo attīstības  centru apvienība”. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par” -  

4 (Dainis Karols, Sandra Pētersone, Andis Astrātovs, Juzefa 

Kļava) 

“pret” -  
5(Antra Grūbe Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs Lauris Pīlēģis) 

“atturas” -  2 (Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

 Komiteja nolemj: Priekšlikums netiek atbalstīts. 



 

 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  3 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Sandra Pētersone) 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo 

attīstības centru apvienība””. 

 

32.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS”” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Plkst. 14.43 iziet D. Karols  

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

10 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku 

biedrība “MEŽA KONSULTANTS”””.  

 

33.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija” 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, A. Pinkens 

 

S. Pētersone jautā ko domā Bāriņtiesa, jo biedrība “Latvijas Bāriņtiesa darbinieku 

asociācija” ir viens no sadarbības partneriem? Pieņem un uzklausa viedokļus par dažādiem 

likumdošanas jautājumiem.  Cik nozīmīga dalība biedrībā? 

A. Pinkens atbild, ka nav notikusi saruna ar Bāriņtiesu. Līdz domes sēdei Bāriņtiesa 

var izteikt argumentus par palikšanu biedrībā.  

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  2 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone) 

“atturas” -  2 (Juzefa Kļava, Gundars Sebris) 



 

 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Bāriņtiesu darbinieku asociācija””. 

 

34.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība” 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, D. Zeļģe 

 

S. Pētersone jautā kādi  ir ieguvumi un vai ir nepieciešama dalība biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība”? 

D. Zeļģe skaidro ka biedrībā ir dažādi ieguvumi un dalība biedrībā būtu vēlama. 

Regulāri  tiek aicināti piedalīties un aktīvi piedalās dažādu likumprojektu izstrādē. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  2 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone) 

“atturas” -  2 (Juzefa Kļava, Gundars Sebris) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība””. 

 

35.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” 

E. Kārkliņa 

Plkst. 14.52 pievienojas D. Karols 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“Ziemeļkurzemes biznesa asociācija””. 

 

36.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu Komersantu Klubs” 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

D. Karols jautā vai pašvaldībai nav spēkā esošs sadarbības līgums?  



 

 

E. Kārkliņa paskaidro situāciju. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  2 (Dainis Karols, Juzefa Kļava) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Talsu 

Komersantu Klubs”’. 

 

Plkst. 14.54 tiek izsludināts sēdes pārtraukums līdz 15.05 

Plkst.15.06 sēde turpinās 

 

37.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par ielu tirdzniecības kārtību un pašvaldības nodevām 

par tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības teritorijā” 

E. Kārkliņa, I. Jansone K. Voldemāre, D. Karols, A. Stūrmanis, A. Astrātovs 

 

Ziņo I. Jansone, sagatavots saistošo noteikumu projekts “Par ielu tirdzniecības kārtību 

un pašvaldības nodevām par tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības teritorijā”. 

Lēmumprojekts nosaka procesu ielu tirdzniecība gadījumos, kad ir nepieciešams saņemt 

pašvaldības atļauju. Kādā apmērā tiek iekasēta  maksa par ielu tirdzniecību gadījumiem. 

Informācija par saistošo noteikumu izdošanu tika  publicēta pašvaldības mājaslapā. 

Priekšlikumi netika saņemti. Savu viedokli par saistošo noteikumu projektu sniegusi 

licencēšanas komisija. Ņemot vērā to, ka procesā ir daudz iesaistīto licencēšanas komisijas 

viedoklis ir būtisks saistošo noteikumu tālākā realizēšanā. 

K. Voldemāre lūgums komitejā izskatīt nodevu apmēru. Īpaši kas nozīmēta svētku 

pasākumu laikā. Licencēšanas komisijas viedoklis, ka izcenojums būtu jāpalielina.  

D. Karols sniedz viedokli par ielu tirdzniecību. Ielu tirdzniecība vai svētku tirdzniecība 

mazajai uzņēmējdarbībai ir ļoti būtiski. Kāpēc domājat, ka pašlaik ir īstais brīdis lai paceltu ielu 

tirdzniecības maksu?  

K. Voldemāre sniedz skaidrojumu  par nodevām un par noteikumos paredzētajām 

atlaidēm. 

 

Plkst. 15.17 pievienojas S. Pētersone  

 

K. Voldemāre skaidro, ka jāveic precīzi aprēķini, lai pašvaldības nodeva par 

tirdzniecību publiskās vietās tiktu noteikta pēc vienotas metodikas. 

A. Stūrmanis skaidro, ka pašvaldībai nav mērķis pelnīt, bet pakalpojumu  izmaksām 

jābūt nosegtām. 

D. Karols sniedz viedokli par Licencēšanas komisijas maksas palielinājuma 

pamatojamu. 

E. Kārkliņa skaidro, ka izcenojumi katram pasākumam  ir atšķirīgi atkarībā no tā kurā 

vietā tas notiek. Lūgums uz domes sēdi deputātiem rakstīt priekšlikumus par nepieciešamajiem 

labojumiem saistošajos noteikumos.  

A. Astrātovs lūdz izskaidrot   saistošo noteikumu 19. punktu. 

I. Jansone skaidro  saistošo noteikumu 19 punktu. Līdz domes sēdi tiks precizēts. 

 



 

 

Plkst.15.28 pievienojas I. Norenberga 

Plkst.15.28 iziet L. Pīlēģis 

Plkst.15.28 pievienojas L. Pīlēģis 

 

K. Voldemāre sniedz savu viedokli par saistošo noteikumu 19. punktu. 

Notiek diskusija starp A. Astrātovu un K. Voldemāri 

D. Karols jautā vai saistošie noteikumi “Par ielu tirdzniecības kārtību un pašvaldības 

nodevām par tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības teritorijā”  ir spēkā? 

K. Voldemāru atbild, ka uz doto brīdi nav spēkā noteikumi.  

 

Notiek diskusija par esošo situāciju. 

 

I. Jansone skaidro situāciju. 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par saistošajiem noteikumiem “Par ielu 

tirdzniecības kārtību un pašvaldības nodevām par 

tirdzniecību publiskās vietās Talsu novada pašvaldības 

teritorijā”” ar labojumiem.  
 

38.§ 

Par Talsu novada domes 2023.gada 30.marta lēmuma Nr.144 “Par kustamās mantas – 

transportlīdzekļa Chevrolet Aveo, valsts reģistrācijas numurs FS 3472, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa, I. Jansone, M. Rozenbergs 

 

Ziņo I. Jansone, sagatavots  lēmumprojekts par kustamās mantas atsavināšanas 

procesu. Atsavināšanas procesā automašīnas tiek pārdotas, bet transportlīdzeklis Chevrolet 

Aveo, valsts reģistrācijas numurs FS 3472, neguva atsaucību un neviens nevēlējās iegādāties. 

Vērtējot administratīvās izmaksas kādā stāvoklī ir kustamā manta, transportlīdzeklis, pieņemts 

lēmums automašīnu nodot utilizācijai. 

M. Rozenbergs  jautā kāpēc izsole nevar būt augšupejoša, sākot no 10 eiro? 

I. Jansone skaidro nosacījumus. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par” -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 



 

 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par Talsu novada domes 2023.gada 30.marta 

lēmuma Nr.144 “Par kustamās mantas – transportlīdzekļa 

Chevrolet Aveo, valsts reģistrācijas numurs FS 3472, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu” 

atcelšanu”. 

 

39.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 15, Andreja Pumpura ielā 9, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

E. Kārkliņa, I. Jansone 

Ziņo I. Jansone, Talsu novada pašvaldība saņēmusi Talsu novada pašvaldībai 

piederoša dzīvokļa īrnieka iesniegumu ar lūgumu atsavināt īrēto dzīvojamo platību. Izvērtējot 

iesniegtos dokumentus konstatēts, ka saskaņā ar normatīvajiem aktiem dzīvokļa īpašumu ir 

iespējams atsavināt konkrētai personai. Dzīvoklis ir novērtēts, tā tirgus vērtību noteikta 

23000 EUR apmērā. Sagatavots lēmumprojekts, kas paredz nodot Talsu novada pašvaldībai 

piederoša dzīvokļa īpašumu Nr. 15 Andreja Pumpura ielā 9, Talsos, atsavināšanai. 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 15, Andreja Pumpura 

ielā 9, Talsos, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

40.§ 

Par telpas Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un 

adresi “Zvirgzdu pansija”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “SILTI” 

E. Kārkliņa, I. Jansone 

 

Ziņo I. Jansone Talsu novadu pašvaldības saņems Biedrības “SILTI” iesniegums ar 

lūgumu iznomāt, nodod bezatlīdzības lietošanā nekustamā īpašuma telpas, kuras iepriekš tika 

izmantotas kā atsevišķs veikals. Biedrība “SILTI” specializējās priekšlaicīgi piedzimušo 

bērniņu apgādi ar dažādiem apģērbiem un citām lietām. Iesniegumu izskatījusi Mantas 

iznomāšanas atsavināšanas komisija  un ieteikusi konkrētās telpas nodot biedrībai “SILTI”  

bezatlīdzības lietošanā. Lēmumprojekts paredz nodot bezatlīdzības lietošanā telpas 108 

kvadrātmetru platībā  ar konkrētu mērķi biedrības “SILTI”  sabiedriskā labuma darbības 

nodrošināšanai. Telpas  bezatlīdzības lietošanā tiek nodotas uz 10 gadiem vai kamēr biedrībai 

ir sabiedriskā labuma organizāciju statuss. 

D. Karols jautā vai Biedrība “SILTI” ir spējīga nosegt izdevumus par atkritumiem, 

ūdeni, kanalizāciju un elektroenerģiju?  



 

 

I. Jansone skaidro, ka biedrība tiek atbrīvota tikai no nomas maksas, to nozīmē 

bezatlīdzības nodošana. Jautājums tika pārrunāts ar Biedrības “SILTI” pārstāvi, kur tika 

izskaidroti nosacījumi.  

J. Kļava aicina kolēģus atbalstīt Biedrībai “SILTI” telpu iznomāšanu. 

 A. Astrātovs jautā vai telpām ir atsevišķa iespēja noslēgt līgums par ūdeni un 

elektrību? Kā ar siltumapgādi nav pieminēts lēmumprojektā? 

I. Jansone skaidro ūdens un elektrības nosacījumus un paskaidro, ka apkure telpās nav 

centralizēti nodrošināta. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par telpas Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā 

ar nosaukumu “Patversme” un adresi “Zvirgzdu pansija”, 

Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “SILTI””. 

 

41.§ 

Par nekustamā īpašuma “Damblūši”, Kaltene, Rojas pagastā, Talsu novadā, zemes 

vienības daļas pieņemšanu dāvinājumā 

E. Kārkliņa, I. Jansone 

 

Ziņo I. Jansone pašvaldība saņēmusi iesniegumu kur iesniedzējs piedāvā pašvaldībai, 

dāvina ar uzlikumu. daļu no sev piederošā nekustamā īpašuma, kas atrodas Kaltenē, Rojas 

pagastā. Izvērtējot iesniegumā norādīto informāciju un pašvaldības iespējas un nepieciešamību 

dāvinājumu pieņemt ar noteikumiem, ko iesniedzējs ir norādījis, ka pašvaldībai jāsedz visi 

izdevumi, kas saistīti ar mērniecību. Tika konstatēts, kad šāds dāvinājums pašvaldībai nav 

nepieciešams, lai nodrošinātu savas funkcijas. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Eva Kārkliņa) 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par nekustamā īpašuma “Damblūši”, Kaltene, 

Rojas pagastā, Talsu novadā, zemes vienības daļas 

pieņemšanu dāvinājumā”. 

 

 



 

 

42.§ 

Par de minimis atbalsta piešķiršanu Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Dundagas 

veselības centrs” 

E. Kārkliņa, I. Jansone, D. Karols 

Ziņo I. Jansone Talsu novada pašvaldībā saņemts SIA “Dundagas veselības centrs” 

iesniegums ar lūgumu samazināt nomas maksu 50 procentu apmērā par telpu Pils ielā 6, 

Dundagā, Dundagas pagastā. Faktisko apstākļu noskaidrošanā secināts, ka saskaņā ar 

pašvaldības saistošajiem noteikumiem, kas paredz nedzīvojamo telpu nomas maksas 

samazinājumu, SIA “Dundagas veselības centrs” nomātajām telpām ir iespējams piemērot 

nomas maksas samazinājumu. Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija 

2023. gada 23. maijā nolēma ieteikt pašvaldībai piešķirt SIA “Dundagas veselības centrs” 

nomas maksas samazinājumu 50 procentu apmērā no 2023. gada 1. Jūlija. 

D. Karols jautā kādēļ SIA “Dundagas veselības centrs” iesniegums iesniegts tikai 

tagad? 

I. Jansone atbild, ka nevar komentēt šo jautājumu. 

 

Eva Kārkliņa aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

Komiteja nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai  uz domes sēdi darba kārtības 

jautājumu “Par de minimis atbalsta piešķiršanu Sabiedrībai 

ar ierobežotu atbildību “Dundagas veselības centrs””. 

 

Informatīvā daļa 

43.§ 

Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību un SIA “Talsu Bio – Enerģija” 

1997.gada 1.jūlijā noslēgtajā pārjaunojuma līgumā, būves ar kadastra apzīmējumu 

88010050008015 un kustamās mantas (mazuta saimniecības) nodošana atsavināšanai 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica, A. Astrātovs 

 

Ziņo D. Tabulēvica, saskaņā ar Talsu novada domes 2014.gada 29.aprīļa lēmumu 

2014. gada 28. jūlijā tika noslēgts pārjaunojuma līgums par pašvaldībai piederošā īpašuma 

pamatlīdzekļu un apgrozāmo līdzekļu nomu. Saskaņā ar līgumu pašvaldība nodeva un 

SIA “Talsu Bio – Enerģija” pieņēma nomā būvi ar nosaukumu “Mazuta sūkņu stacija” un 

kustamo mantu – mazuta saimniecību, kas atrodas Celtnieku ielā 20, Talsos, Talsu novadā.   

Izvērtējot Mantas nepieciešamību siltumsaimniecības pakalpojuma sniegšanai, secināts, ka 

manta netiek izmantota un nav nepieciešama siltumsaimniecības pakalpojuma sniegšanai.  

A. Astrātovs jautā par 4. punktu par pirmpirkuma tiesībām? Vai uz kustamo mantu var 

būt pirmpirkuma tiesības? 

 

Plkst. 15.58 aiziet S. Pētersone 

 

D. Tabulēvica skaidro situāciju par kustamo un nekustāmo mantu nodošanu 

atsavināšanai. 



 

 

A. Astrātovs jautā zemi zem katlumājas Talsu novada pašvaldība turpina nomāt?  

D. Tabulēvica skaidro situāciju. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst. 16:05 

 

Sēdes vadītāja (paraksts*)   Eva Kārkliņa 

Sēdes protokolists                                     (paraksts*)                               Aija Šprunka 

  

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


